
PROTOKÓŁ Nr 1/15

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Mielnik

w dniu 19 stycznia 2015r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:
1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy
3. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy

Obradom Komisji  przewodniczył  Pan Krzysztof  Nikitorowicz  – Przewodniczący
Rady Gminy Mielnik.

Porządek posiedzenia:

1. Rozpatrzenie projektów uchwał będących przedmiotem obrad IV sesji Rady Gminy
Mielnik:
1) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mielnik na rok 2015,
2) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata

2015-2025,
3) w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej,
4) w  sprawie  przyjęcia  “Programu  budowy  i  finansowania  przydomowych

oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Mielnik na lata 2015-2020”,
5) w  sprawie  przyjęcia  programu  polityki  zdrowotnej  na  rok  2015  pn.”Program

szczepienia profilaktycznego przeciwko grypie osób po 65 roku życia w Gminie
Mielnik”,

6) w sprawie  przyjęcia  wieloletniego programu polityki  zdrowotnej  na lata  2015-
2020  pn.”Program profilaktycznych  szczepień  przeciwko  pneumokokom dzieci
zamieszkałych na terenie Gminy Mielnik na lata 2015-2020”,

7) w sprawie  przyjęcia  wieloletniego programu polityki  zdrowotnej  na lata  2015-
2020 pn. “ Program profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV)
w Gminie Mielnik na lata 2015-2020”,

8) w  sprawie  zmiany  reprezentacji  Gminy  Mielnik  w  Stowarzyszeniu  “Lokalna
Grupa Działania – Tygiel Doliny Bugu”,

9) w sprawie  odwołania  reprezentanta  Gminy Mielnik  w  Zgromadzeniu  Związku
Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej,

10) w sprawie planu pracy Rady Gminy Mielnik na 2015r.
2. Opracowanie planów pracy Komisji na rok 2015.
3. Sprawy różne.

Do punktu 1(1).

Pan Wójt Gminy omówił projekt budżetu Gminy na 2015r. i przedstawił autopoprawki do
budżetu.  Poinformował  o  konieczności  rozbiórki  spalonego  budynku  przedszkola,  został
przygotowany projekt  tej  rozbiórki,  jest  on dosyć  drogi –  52,5 tys.zł.  Wydatki  na ten cel
wprowadzimy do budżetu w marcu br.  Rozbiórką budynku przedszkola zajmie się Zakład
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Gospodarki Komunalnej.
Pan  Wójt  przedstawił  zasady wykorzystania  funduszu  sołeckiego  i  udzielił  informacji  na
temat budowy Szerokopasmowej Sieci Polski Wscghodniej.

Pani  Skarbnik poinformowała,  że  projekt  budżetu  gminy na  2015r.  został  przygotowany
przez poprzedniego Wójta do 15 listopada 2014r. W dniu 5 grudnia został ona przekazany
radnym i przesłany do RIO. Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie zaopiniowała projekt
budżetu na 2015r. (opinia w zał. na str...........prot.)
Pani Skarbnik przedstawiła radnym projekt uchwały budżetowej i omówiła autopoprawki do
budżetu..

(w zał. na str............prot.)

Pan Sekretarz Gminy udzielił wyjaśnień na temat dokumentacji na budowę kładki pieszo
rowerowej i perspektyw ewentualnej jej budowy.

Pan Mateusz Bukrewicz zapytał o budowę kanalizacji w Mielniku.

Pan  Kazimierz  Tobota zapytał  co  dzieje  się  w  sprawie  planu  zagospodarowania
przestrzennego.

Pan Krzysztof Nikitorowicz zapytał o Strategię Rozwoju Gminy Mielnik.

Pan Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na zgłoszone zapytania.
Wykonywana jest  zamienna dokumentacja  na  kanalizację  w Mielniku  Gdyby wykonawca
podjął prace do końca lutego, to może byłaby szansa wykonania jej w terminie. Będziemy
kontaktować  się  z  Marszałkiem Województwa  w  sprawie  wydłużenia  terminu  wykonania
kanalizacji. Złożyliśmy również wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska
w sprawie pożyczki na pokrycie kosztów kanalizacji.
Wykonawca kanalizacji  w Osłowie  zapłacił  na  rzecz  gminy karne  odsetki  w kwocie  238
tys.zł.
Jeśli  chodzi  o  plan  zagospodarowania  przestrzennego,  to  projekt  zmiany  studium
uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  nie  został  uzgodniony  z
Regionalną Dyrekcją Ochrony Środowiska w Białymstoku..
Strategia Rozwoju Gminy Mielnik na lata 2012-2032 nie została uchwalona, prace nad nią
przerwano w poprzedniej kadencji.
Sprawa strategii stanowi przykład marnotrawienia publicznych środków, innym przykładem
jest  działalność  GOKSiR,  gdzie  pieniądze  były  wydawane  na  prawo i  lewo  i  podał  tego
przykłady.

Pan Przewodniczący Rady przedstawił niektóre wydatki w GOKSiR, mogące świadczyć o
niegospodarności i rozrzutności.

Pan Wójt udzielił odpowiedzi na zapytania radnych dotyczące ulicy Górnej i Chaty Edukacji
Przyrodniczej w Maćkowiczach.

Komisje  Rady  pozytywnie  zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia
budżetu Gminy Mielnik na rok 2015.

(w zał. na str............prot.)
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Do punktu 1(2).

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  i  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata 2015-2025.

Komisje  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na
lata 2015-2025.

Do punktu 1(3).

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej
opłaty adiacenckiej.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  negatywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 1(4).

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia “Programu budowy i
finansowania przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Mielnik na lata 2015-
2020”.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  “Programu  budowy  i  finansowania  przydomowych
oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Mielnik na lata 2015-2020”.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 1(5).

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki
zdrowotnej na rok 2015 pn.”Program szczepienia profilaktycznego przeciwko grypie osób po
65 roku życia w Gminie Mielnik”.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej na rok 2015 pn.”Program
szczepienia profilaktycznego przeciwko grypie osób po 65 roku życia w Gminie Mielnik”.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 1(6).

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  wieloletniego
programu  polityki  zdrowotnej  na  lata  2015-2020  pn.”Program profilaktycznych  szczepień
przeciwko  pneumokokom  dzieci  zamieszkałych  na  terenie  Gminy  Mielnik  na  lata  2015-
2020.”
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Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia  wieloletniego  programu  polityki  zdrowotnej  na  lata
2015-2020  pn.”Program  profilaktycznych  szczepień  przeciwko  pneumokokom  dzieci
zamieszkałych na terenie Gminy Mielnik na lata 2015-2020.”

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 1(7).

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  wieloletniego
programu polityki zdrowotnej na lata 2015-2020 pn. “Program profilaktyki zakażeń wirusem
brodawczaka ludzkiego (HPV) w Gminie Mielnik na lata 2015-2020”.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia  wieloletniego  programu  polityki  zdrowotnej  na  lata
2015-2020  pn.  “Program profilaktyki  zakażeń  wirusem brodawczaka  ludzkiego  (HPV)  w
Gminie Mielnik na lata 2015-2020”.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 1(8).

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany reprezentacji Gminy
Mielnik w Stowarzyszeniu “Lokalna Grupa Działania – Tygiel Doliny Bugu”.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmiany reprezentacji Gminy Mielnik w Stowarzyszeniu “Lokalna
Grupa Działania – Tygiel Doliny Bugu”.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 1(9).

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  odwołania  reprezentanta
Gminy Mielnik w Zgromadzeniu Związku Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  w  sprawie  odwołania  reprezentanta  Gminy  Mielnik  w  Zgromadzeniu
Związku Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 1(10).

Pan Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy
Mielnik na 2015r.

Komisje  Rady jednogłośnie,  przy  obecności  15  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Mielnik na 2015r.

(w zał. na str............prot.)
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Do punktu 2.

Komisje Rady ustaliły, że do sesji opracują plany pracy na 2015r.

Pan Wójt zaproponował, aby w planach pracy komisji znalazły się punkty dotyczące oceny
wykonanych projektów.

Do punktu 3.

W sprawach różnych nie zabierano głosu.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:

Elżbieta Szymańska 

Przewodniczący Rady Gminy

                                                                                                  Krzysztof Nikitorowicz
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